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ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 

Βουλευτής Ηλείας 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:   Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών κ. Κ. Χατζηδάκη 

Θέμα: Θα κάνει κάτι η Κυβέρνηση για τους δανειολήπτες σε ελβετικό φράγκο; 
 
Από το 2006 έως το 2008, χορηγήθηκαν στη χώρα μας στεγαστικά δάνεια σε 
ελβετικό φράγκο σε 85.000 δανειολήπτες, μέσα από μια πολιτική επιθετικής 
πιστωτικής επέκτασης, δίχως επαρκές θεσμικό πλαίσιο προστασίας και ενημέρωσης 
από τις τράπεζες που υποβάθμισαν τους κινδύνους, χωρίς προγράμματα 
αντιστάθμισης του συναλλαγματικού κινδύνου. Η επιδείνωση της συναλλαγματικής 
ισοτιμίας οδήγησε τους δανειολήπτες σε τραγικό οικονομικό και κοινωνικό αδιέξοδο, 
με τις οφειλές να παραμένουν υψηλές παρά τη 15ετή τους εξυπηρέτηση. Πολλοί 
δανειολήπτες στην ΕΕ κέρδισαν δικαστικές υποθέσεις σε εθνικά δικαστήρια, με το 
ΔΕΕ να επιτρέπει αποζημιώσεις. Ενώ ορισμένες χώρες, όπως η Πολωνία, η Κροατία 
και η Ουγγαρία νομοθέτησαν για την ανακούφιση των δανειοληπτών και στη Γαλλία 
η BNP Paribas αποζημίωσε τους δανειολήπτες σε ελβετικό φράγκο, η κυβέρνηση δεν 
έχει προχωρήσει σε ρύθμιση, παρά την πρόταση νόμου που έχει καταθέσει το 
ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής εδώ και 1 χρόνο και η οποία προβλέπει την ανάληψη του 
μεγαλύτερου μέρους του συναλλαγματικού κινδύνου από τις τράπεζες.  

 
ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ 

1. Προτίθεται η κυβέρνηση να αναλάβει νομοθετικές πρωτοβουλίες, όπως άλλες 
χώρες, ώστε να βγουν οι δανειολήπτες αυτοί από το τραγικό αδιέξοδο; 

2. Θα λάβει μέτρα, ώστε να διασφαλιστεί η εφαρμογή της κοινοτικής Οδηγίας 
93/13/ΕΚ  για τους καταχρηστικούς όρους, προτρέποντας τα πιστωτικά ιδρύματα 
να αναλάβουν το μέρος του συναλλαγματικού κινδύνου που τους αναλογεί;  
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
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